
 

ZEYNEP ÖZDEMİR 

Yetenek Kazanım ve İşveren Markası Uzmanı, Danone 

 

Yeditepe Üniversitesi’nde eğitimime 2017 yılında başladım. Bir yıl 

hazırlık okuduktan sonra Rehberlik ve Psikolojik Danışmanlık bölümünde 

ilk yılımı tam not ortalaması ile tamamladım ve 2019 yılında Psikoloji 

bölümü ile çift anadal yapmaya başladım. İki bölümünü de aynı yılda 

bitirerek 2022 yılında 3.93/4.00 ve 3.96/4.00 ortalamaları ile Eğitim 

Fakültesi birincisi ve Fen-Edebiyat Fakültesi ikincisi olarak mezun oldum. Okulumuzun sağladığı 

stajların ardından dünyanın önde gelen Gıda firmalarından Danone'de “Yetenek Kazanım ve 

İşveren Markası Uzmanı” olarak insan kaynakları departmanında çalışmaya başladım. 

 

• Yeditepe Üniversitesi’ndeki öğrenciliğiniz nasıl geçti?  

 

5 senelik Yeditepe yolculuğum son derece keyifliydi; hatta bir rüya gibi hızlıca gelip geçti. Her 

anı öğrenme ile dolu, tüm hocalarımızın ulaşılabilir ve destekleyici olduğu bir süreçti. 

Derslerimizin yoğun olduğu dönemler olmasına rağmen sosyal anlamda da aktif olabilmemiz için 

birçok fırsat sunuluyordu. Her yıl yapılan şenlikler, farklı kulüp etkinlikleri ile güzel 

kampüsümüzün tadını çıkardığım bir süreçti. Özellikle Fakültemizce sunulan uygulamalı dersler 

ile kendimi hem teorik hem de uygulamalı olarak donanımlı hale getirebildim. 

 

• Mezuniyetiniz sonrası kariyerinizi nasıl geliştirdiniz? 

 

Okulumuzun sağladığı staj olanakları dahilinde Rehberlik ve Psikolojik Danışmanlık alanında 

oldukça faydalı gözlemler yaptım. Beraberinde aldığım kariyer danışmanlığı derslerimizde de 

kendimi bir özdeğerlendirme sürecine tuttum. Bu sayede özel sektördeki hız ve yoğunluğun beni 

mutlu edebileceğini anladım ve farklı kurumların insan kaynakları departmanlarında iş aramaya 

başladım. Yolum Danone ile kesişti ve FMCG sektöründe “Yetenek Kazanım ve İşveren Markası 

Uzmanı” olarak çalışmaya başladım. Bir işe alım uzmanı olarak insanların kariyer hedeflerini 

gerçekleştirebilmeleri adına süreçlerine eşlik ediyor ve gerekli olduğunda ilgili yönlendirmeleri 

sağlıyorum. İşverenime olan sorumluluğum çerçevesinde, marka değerini de gözeterek üniversite 

öğrencilerinin stajlarını planlıyor ve kariyer yolculuklarında kendilerine eşlik ediyorum 

diyebilirim. 

 

• Yeni mezunlara neler tavsiye edersiniz? 

 

Çok iyi bir okulda ve çok iyi eğitimcilerin önderliğinde bu mezuniyete hak kazanıyoruz. Bu 

sebeple istediğimizi başaracağımızdan şüphemiz olmamalı. Sadece beklentilerimizi ve neyi 

istediğimizi belirliyor olmamızın çok önemli olduğunu düşünüyorum. Tabii ki yönümüzü 

değiştirebilir, çok farklı ama merak duyduğumuz başka bir alanı da deneyimlemek isteyebiliriz. 

Burada da harekete geçmekten ve denemekten korkmamalıyız. İş arama sürecindeki ilk 

deneyimimiz kendimizi anlamak açısından oldukça değerlidir. İlk stajımız, ilk işimiz, aslında çok 



büyük bir kazanım olacaktır ve bu sebeple mümkün olduğunca staj yapmak ve ilgi duyduğumuz 

işleri yapan kişilerin bilgi ve birikimlerine başvurmak her zaman bir artı olacaktır. 

 

 

• Rehberlik ve Psikolojik Danışmanlık tercih etmek isteyen adaylara ne söylemek 

istersiniz? 

 

Rehberlik ve Psikolojik Danışmanlık kesinlikle çok önemli, çok kapsayıcı ve giderek 

kıymetlenmesini beklediğim bir bölüm. Danışmanlığın “her yönüyle” öğretildiği bir eğitimle 

mezun oluyorsunuz. Hangi alana yatkın olduğunuzu anlamayı ve benlik keşfini oldukça 

kolaylaştıran donanımlı hocalarımız mevcut. Hâlâ daha tam olarak çözülememiş, karmaşık insan 

psikolojisinin ve Aydınlanmanın anahtarı olan eğitimin birleştiği bu zengin bölümdeki 

yolculuğunuz bittiğinde birçok farklı alanda çalışma yetkinliğine sahip özbilinçli bireyler 

olacaksınız. 


